
Progi zwalniające na ulicy Strzeleckiej

Dobiega końca montaż progów zwalniających na całej długości ulicy Strzeleckiej.

Spowolnienie ruchu samochodowego na ulicy Strzeleckiej i związana z tym zmiana organizacji ruchu pozytywnie 
wpłynie na poprawę bezpieczeństwa mieszkańców. Jest to rejon w którym często dochodzi do wypadków 
samochodowych, przyczyną których jest nadmierna prędkość i brawura kierowców.

Progi w znacznym stopniu ograniczą prędkość poruszających się tą ulicą pojazdów.

Dziękujemy za wskazówki i pomoc wszystkim osobom zaangażowanym w poprawę bezpieczeństwa na ulicy 
Strzeleckiej.


